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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 3/2025 – 07.06.2025 hos Olav Flaten 
 
Til stede: Grethe Hovland, Arne Indregård, Olav Flaten, Arild Palmstrøm, Thomas Hoel (ref.) 
Forfall: Vidar Larsen, Olav Gjærevold 
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Behandling 

Nr Sak 

1 Velkommen – info, saker til eventuelt. Arne 
 
Arne har et par saker under eventuelt. 

2 Referat forrige møte 22.02.  Arne 
 
Ingen kommentarer. Referatet fra forrige møte godkjent. 

3 Økonomi.  Grethe 
 
* Grethe orienterte. 58 502 NOK på kontoen. Vi har betalt kr 13 755,- for skilt. 
* Olav har solgt kart med gamla navn, ialt for 12 050 NOK. 
* 38 har betalt kontingenten av 40 medlemmer. Rundt 100 hytter i nedslagsfeltet. 
 

4 Hjemmeside.  Arild 
 
* Arild har ansvar for hjemmesiden vår nå (https://borgemarka-hytteforening.no/), men 
ønsker å gi fra seg ansvaret. Arild kan fortsatt gjøre oppgaver på hjemmesiden selv om han 
går ut av styret. Vi må forsøke å finne en etterfølger. 
* Systemet bak nettsida heter WordPress.  
* Også et spørsmål om hvor mange medlemmer det bør være i styret. 

5 Forsikringer 
 
* Grethe orienterte. Forsikringstilbudet gjelder fram til juli. Stemning for at vi ikke behøver et 
årsmøtevedtak for å gå inn på en forsikring. 
* Enighet om at Grethe har gjort en kjempejobb med å innhente tilbud. Tilbudet vi har fått 
(fra Gjensidige) ligger mer enn  1000 kroner under tilbud vi har fått før. 
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* Skepsis til mye bruk av motorsag i foreningens regi for folk over 75 år. Alle som er i 
stikomiteen har kompetanse på motorsag.. 
* Det er flere komponenter i tilbudet om forsikring, til ulik pris. Et spørsmål er om vi egentlig 
trenger forsikring. En mulighet kan være å tegne forsikring nå og så legge spørsmålet fram for 
årsmøtet seinere, og eventuelt avslutte forsikringa dersom årsmøtet ikke ønsker at foreningen 
skal ha forsikring framover. Vi har budsjett til å benytte inntil kr 3000,- til diverse inneværende 
styreperiode. 
 
Vedtak: Vi går inn på forsikringstilbudet nå, og legger saken fram for årsmøtet til høsten. 

6 Status løyper og stier (skilting). Olav 
 
* Det blir dugnad 21. juni. 
* Arild har reparert brua over Knutstulbekken og har ei regning for materialer. Kasserer tar 
regninga. 
* Arild har også merka det meste av stien fra Lauvhaug over Knutstul til Ryggfjellet. 

7 Status gamle kart.  Olav 
 
* Olav har lufta tanken om å oppdatere gamle kart og produsere flere. 
* Kan det være mulig å lage digitale kart som man kan ta med seg på tur? 

8 Videre planer sommertur 
* Foreninga glemte å markere 10-årsjubileet. Vi lurte på om det var  mulig å kombinere 
sommerturen med 11-årsjubileet? En liten tur kombinert med lunsj e.l.  
* Grethe syns 27. september er for seint på året for sommertur og jakta kan gjøre det 
vanskelig å gjennomføre deler av programmet med hensynet til opptatte lokaliteter. Ansvaret 
må fordeles i foreninga. Kanskje heller en tur i begynnelsen av august, og jubileumsmarkering  
i tilknytning til styremøtet 9. august?  

9 Rekruttering av nye medlemmer 
 
* Vi følger blant annet opp nye hytteeiere. 
* Forslag om utdeling av klippesaks til (nye) medlemmer. 

10 Årsrapport til årsmøte – fordeling av oppgaver 
 
* Grethe har pleid å lage mal som legges ut på Teams, og så fordeles redigeringa av kapitlene 
blant styremedlemmene. Grethe foreslår at Thomas lager malen siden det er han som er 
sekretær, og så legger den ut på Teams. 
* Kapitlene i årsmeldinga blir de samme som i fjor 
* Arild foreslår at de som har, bidrar med noen gode bilder. 
* Årsmøtet blir 6. september, og før det er det styremøte 9. august. Innkalling til årsmøtet 
seinest 15. august. Årsmeldinga må sendes ut minimum ei uke før årsmøtet og bør være klar 
til styremøtet 9. august. 
* Vi bør ha en foredragsholder. Arne kan kanskje skaffe en foredragsholder fra Numedal 
fortidsminneforening. Arild kan muligens også skaffe en med lokalkunnskap. Olav Flaten 
nevner også Nils Runar Sporan. Ellers må vi eventuelt ta hensyn til om vi skal jubilere etter 
årsmøtet med smørbrød, middag etc. i Rødberg hotells lokaler. 
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11 
 
 

Eventuelt 
 
* Arne tar kontakt med Steinset-Øktern og hører om dato og sted for årets fellestur som de 
har ansvaret for i år. 
* Grethe mener at vi bør høre med årsmøtet om medlemmene har nytte av bladet fra Norges 
Hytteforbund, og om det å være medlem av en nasjonal forening som fremmer hytteeieres 
interesser, er noe vi skal fortsette med 

 


